

WELCOME BACK TO SCHOOL!

Phone: 2871-8869
kindersmartstart@hotmail.com
www.kindersmartstart.com

August 2018 Newsletter

A Start to a Fantastic Year

Dear Parents,

We want to extend a very warm welcome to returning and new students to the 2018 - 2019 school year! We are excited to see many familiar as well as new faces and cannot wait to start our school year adventure. Each month, we will provide a newsletter informing parents about school events, important dates and your child's classroom news to keep you informed throughout the year.

Let's kick off the school year with a positive note with so many events to look forward to! Please feel free to contact the office staff for any questions regarding to your child's progress!

歡迎與我們一起迎接 Smart Start 2018-2019 學年度！我們很開心見到許多放暑假回來的小朋友們！同時也非常期待與新來的小朋友們一起在 Smart Start 展開新的旅程！

每個月我們將於 newsletter 上公佈學校及您孩子班上的活動，以及其他重要資訊。

School Hours

Classroom Time:
8:30 AM - 3:30 PM

Office Hours:
8:00 AM - 5:30 PM

Office Staff:
Ms. Annie
Ms. Lilian



Important Dates

First day of Fall Semester 秋季班開學日	8/13
Orientation Days 家長座談會	9/4 - 9/6
Earthquake Drill 地震演習	9/19
Moon Festival Holiday (No School) 中秋節假期	9/24

Parent Teacher Orientation 家長座談會

Dates 日期:
Tuesday, Sept 4th -
Thursday, Sept 6th
9/4(二)~9/6(四)

Time 時間:
9:00 - 10:00 AM

Location 地點:
Your Child's
Classroom
各班教室

Our Fall Parent-Teacher Orientation will provide an opportunity for you to meet your child's teacher and learn about their background, teaching style, year's curriculum, learning goals, and class schedule. Please look forward to more detail information when the time is closer. We hope you can join us!!

藉由秋季班家長會讓您了解班級導師的背景、教學理念與教學方式。

同時年度教學計畫及目標也將於當天一併為您解說！我們誠摯地邀請您前來參加！

*時間將近將再提供更多資訊

Friendly Reminders

show
★ and
tell



Show & Tell days

Headstart 幼幼班 - Wednesday 星期三
Nursery Blue 小藍班 - Tuesday 星期二
Nursery Yellow 小黃班 - Tuesday 星期二
Preschool 中班 - Wednesday 星期三
Kindergarten 大班 - Wednesday 星期三

*Each child will have the opportunity to bring any theme related object from home to share with their friends.

*藉由 Show & Tell 的課程讓孩子們有機會學習獨立發表以及與朋友們分享的精神



Water fun / P.E. days 戲水/體能課

Headstart 幼幼班 - Friday 星期五
Nursery Blue 小藍班 - Wednesday 星期三
Nursery Yellow 小黃班 - Thursday 星期四
Preschool 中班 - Tuesday 星期二
Kindergarten 大班 - Monday 星期一

*Nursery class - Must bring water wing

*小班小朋友請於游泳課時攜帶臂圈

If your child is ill, has a fever, or if you suspect illness; please do not bring him/her to school as this places others at risk. Our staff is not able to assist in feeding children medicines. If your child is absent because of any infectious diseases, a doctor's certificate is required before returning to school.

若您的孩子生病或發燒，請讓您的孩子在家休息至康復再回到學校上課，以免傳染給其他小朋友，學校也不提供餵藥服務。如您的孩子得到會傳染的疾病，康復後請攜帶醫生證明至學校來，感謝您的配合！

Summer 2018 Memories

Our summer camp was filled with adventurous sports, field trips, games and water fun! So many memories were made. We look forward to our next summer camp adventure.



充滿歡樂的暑期夏令營結束了！那些令人難忘的體育活動、體能遊戲、校外教學、及戲水課將成為孩子們今年夏天的美好回憶！謝謝孩子們與我們一起渡過精彩的夏天！